

KWUN TONG MARYKNOLL COLLEGE

100 TSUI PING ROAD KWUN TONG KOWLOON TEL: 2717 1485 FAX: 2727 2788

S1 Discretionary Places Application

A. Application

1. In Person:

- (i) Submit the completed Application Form directly to the General Office during office hours together with records and documents as specified <u>from 2 January 2026</u> (Friday) to 16 January 2026 (Friday), both dates inclusive.
- (ii) The Application Form must be submitted by the parents or the applicant in person. Student's identity card must be produced for verification of personal information when handing in the Application Form.
- (iii) When handing in the Application Form, a "Letter of Interview" will be issued. Applicants should attend the interview as scheduled.
- (iv) There is no need to produce recommendation letters from primary schools.

2. By SSPA e-Platform:

EDB has implemented digitalisation of S1 admission. For parents registered as SSPA e-Platform users and bound their account with "iAM Smart+", they may submit DP applications via the SSPA e-Platform <u>from 2 January 2026 (Friday) to 16 January 2026 (Friday)</u>, both dates inclusive.

For details on the submission of DP applications, parents may refer to the EDB Homepage on SSPA e-Platform Parent's Guide.

(https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/primary-secondary/spa-systems/secondary-spa/general-info/SSPA ePlatform Parents Guide.html)

B. Admission Criteria

Admission Criteria	Weighting
Academic Performance (35%)	
• Interview (25%)	C00/
– English Attainment	60%
- Chinese Attainment	
• Conduct (15%)	
• Liaison with School (10%)	
– Religious Belief	
Sibling(s) studying at our school	40%
 Parent/Brother being a graduate from our school 	
 Studying at Catholic primary schools 	
• Extra-curricular Activities and Other Achievements (15%)	

C. Interview

- 1. Date of interview: 28 February 2026 (Saturday)
- 2. ALL applicants have to attend an interview arranged by our school.
- 3. Original documents of report cards and certificates must be produced upon request. Photocopies of certificates are not required.

D. Result of Application

- 1. Parents of successful applicants will be notified by letter and phone on 31 March 2026 (Tuesday).
- 2. Allocation results (including results at the Discretionary Places and Central Allocation) will be announced on 7 July 2026 (Tuesday).

Remarks:

- 1. Our school is a boys' school.
- 2. Form 1 Discretionary Places: 41
- 3. Office Hours

Monday – Friday: 8:30 am – 4:00 pm

Saturday: 8:45 am – 11:45 am Sunday and public holidays: closed

Updated: 16 December 2025

被 制 持 瑪 利 諾 害 院

KWUN TONG MARYKNOLL COLLEGE

100 TSUI PING ROAD KWUN TONG KOWLOON TEL: 2717 1485 FAX: 2727 2788

中一自行分配學位申請

A. 報名辦法

1. 親身遞交:

- (i) 在 2026 年 1 月 2 日(星期五)至 2026 年 1 月 16 日(星期五)(包括首尾兩日)於 辦公時間親身到本校校務處遞交報名表及各有關文件。
- (ii) 申請表可由家長或學生本人親自交回本校校務處。遞交申請表時,必須出示 學生的身份證正本以核實其個人資料。
- (iii) 在遞交申請表時,申請人將會收到「面試通知書」,並需依時出席面試。
- (iv) 不需要提交小學推薦信。

2. 以「中一派位電子平台」遞交:

教育局已將中一入學申請電子化。如家長已登記成為「中一派位電子平台」用戶並以「智方便+」綁定帳戶,可於 2026 年 1 月 2 日(星期五)至 2026 年 1 月 16 日(星期五) (包括首尾兩日)期間透過「中一派位電子平台」遞交自行分配學位申請。

有關遞交自行分配學位申請的詳情,家長可參閱教育局有關「中一派位電子平台」家長指南的網頁。

(https://www.edb.gov.hk/en/edu-system/primary-secondary/spa-systems/secondary-spa/general-info/SSPA ePlatform Parents Guide.html)

B. 收生準則

Admission Criteria 甄選準則	Weighting 比重
學業成績 (35%)面試表現 (25%)英語能力中文能力	60%
 操行 (15%) 與學校聯繫 (10%) 宗教信仰 兄長在本校就讀 父母/兄長為本校畢業生 現於天主教小學就讀 課外活動及其他成就 (15%) 	40%

C. 面試

- 1. 面試日期: 2026年2月28日(星期六)
- 2. 所有報名學生必須參加本校安排的面試。
- 3. 面試時必須出示成績表及證書正本予工作人員核對,惟毋須提交證書副本。

D. 申請結果

- 1. 本校將於 2026 年 3 月 31 日(星期二)透過書面及電話通知所有獲得本校取錄為正取 學生的家長。
- 2. 派位結果(包括自行分配學位及統一派位結果)將於 2026 年 7 月 7 日(星期二)公布。

備註:

- 1. 本校只收男生
- 2. 中一自行分配學位名額:41
- 3. 校務處辦公時間:

星期一至星期五:上午8時30分至下午4時正

星期六:上午8時45分至11時45分

星期日及公眾假期:休息

更新日期: 2025年12月16日